

5. Method of amalgamation, check A or B
 Méthode choisie pour la fusion – Cocher A ou B :

A - **Amalgamation Agreement / Convention de fusion :**



The amalgamation agreement has been duly adopted by the shareholders of each of the amalgamating corporations as required by subsection 176 (4) of the *Business Corporations Act* on the date set out below.

Les actionnaires de chaque société qui fusionne ont dûment adopté la convention de fusion conformément au paragraphe 176(4) de la *Loi sur les sociétés par actions* à la date mentionnée ci-dessous.

or
ou

B - **Amalgamation of a holding corporation and one or more of its subsidiaries or amalgamation of subsidiaries / Fusion d'une société mère avec une ou plusieurs de ses filiales ou fusion de filiales :**



The amalgamation has been approved by the directors of each amalgamating corporation by a resolution as required by section 177 of the *Business Corporations Act* on the date set out below.

Les administrateurs de chaque société qui fusionne ont approuvé la fusion par voie de résolution conformément à l'article 177 de la *Loi sur les sociétés par actions* à la date mentionnée ci-dessous.

The articles of amalgamation in substance contain the provisions of the articles of incorporation of
 Les statuts de fusion reprennent essentiellement les dispositions des statuts constitutifs de

and are more particularly set out in these articles.
 et sont énoncés textuellement aux présents statuts.

Names of amalgamating corporations Dénomination sociale des sociétés qui fusionnent	Ontario Corporation Number Numéro de la société en Ontario	Date of Adoption/Approval Date d'adoption ou d'approbation		
		Year année	Month mois	Day jour
ENBRIDGE GAS DISTRIBUTION INC.	5594	2018	12	20
UNION GAS LIMITED	1273229	2018	12	20